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PROTOKÓŁ NR XXXII/2017 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 30 LISTOPADA 2017 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ  

URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.00. 

Punkt 1. 

Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie 

kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XXXII 

sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 14 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak  – Wójt Gminy Dobroń, 

2. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska UG w Dobroniu, 
3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

4. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu. 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że wpłynął wniosek 
Wójta Gminy Dobroń o zmianę porządku obrad, z dnia 27 listopada br. o 

wprowadzenie dwóch punków do porządku obrad po pkt. 9, a mianowicie: 
„pkt. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Dobroń na lata 2017 – 2031 oraz pkt. 19. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 
Gminy Dobroń na rok 2017. Wniosek stanowi załącznik nr 3 niniejszego 
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protokołu. Poddał głosowaniu w/w wniosek stwierdził, że Rada Gminy 
jednogłośnie - 14 głosów „za” przyjęła zmiany w porządku obrad zgodnie z 

wnioskiem Wójta Gminy Dobroń. Poinformował, że numeracja porządku 

obrad ulega zmianie, zmianie ulegają punkty od punktu 18 do punktu 20. 
Ponadto zapytał, czy są uwagi do projektu porządku XXXII sesji Rady Gminy. 

Stwierdził, że uwag nie wniesiono. Stwierdził jednogłośne - 14 głosów „za”, 

przyjęcie porządku obrad wraz z powyższymi zmianami. 

Porządek XXXII sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Informacje, sprawy różne. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2017. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla 

celów podatku rolnego na 2018 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2018 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany zasad otrzymywania 

i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych 

Rady Gminy w Dobroniu.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany zasad otrzymywania 

i wysokości diet dla przewodniczących rady sołeckiej - sołtysów Gminy 

Dobroń. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

VI/35/2015 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 kwietnia 2015 r. 

w sprawie poboru należności pieniężnych w drodze inkasa oraz zasad 

rozliczania inkasentów.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Program 

współpracy Gminy Dobroń z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2018 rok".   

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 
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Jadwigi Wajsówny w Chechle w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 

Jadwigi Wajsówny w Chechle. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Władysława Reymonta w Mogilnie Dużym w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Władysława Reymonta w Mogilnie Dużym. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Jana Pawła II w Dobroniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana 

Pawła II w Dobroniu.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2017-2031.  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017.  

20. Przyjęcie protokołu kontroli nr 27/1/2017 przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu w dniu 26 września 2017 r.  

21. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXI/2017 z sesji Rady Gminy.  

22. Zamknięcie sesji.  

 

 

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że w dniu 01.12.2017 r. 

odbędzie się otwarcie ofert z zamówienia publicznego na: „Wyłapywanie 

bezdomnych zwierząt z terenu gminy Dobroń oraz zapewnienie im opieki w 

schronisku dla bezdomnych zwierząt w roku 2018”.  Szacunkowa wartość 

zamówienia wynosi 79 734,75 zł brutto.  Zaznaczył, że na chwilę obecną w 

schronisku przebywają 23 psy z terenu Gminy Dobroń.  

Poinformował, że jeśli chodzi o bieżące utrzymanie obiektów gminnych to 

obecnie są prowadzone prace przy termomodernizacji budynków: przy ul. 

11 Listopada 11, Szkoły Podstawowej w Chechle Drugim oraz są 

prowadzone prace przy budowie Przedszkola wraz z salą gimnastyczną w 

Chechle Drugim. Ponadto zaznaczył, że zostały wyrównywane i uzupełniane 

tłuczniem drogi szutrowe na terenie gminy Dobroń, zostały uzupełnione 

oznakowania dróg, zamontowano progi zwalniające w Wymysłowie 

Enklawie, zostały naprawione tablice ogłoszeń oraz zostały wykoszone 

pobocza i wyczyszczone rowy przy drogach gminnych. Poinformował, że 

została położona nakładka asfaltowa na drodze gminnej w Mogilnie Dużym 

w kierunku Baryczy, tzw. „Bieski” do granic Lasów Państwowych. Zaznaczył, 

że gmina będzie rozpoczynać działanie, aby ten grunt wykupić, przejąć, 
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wydzierżawić i dalej wykonać nakładkę asfaltową przez las aż do drogi, 

która biegnie z Kolumny do Baryczy. Zaznaczył, że została położona 

nakładka asfaltowa na ul. Sikorskiego i Gałczyńskiego w Chechle Pierwszym 

oraz na drodze gminnej Ostrów – Teodory, gdzie koszt połowy nakładki 

będzie sfinansowany przez gminę Łask i powiat łaski w wysokości ok. 

27 600 zł. Poinformował, że został rozstrzygnięty przetarg na wykonanie 

robót w Orpelowie „Modernizacja drogi gminnej nr 108053E na odcinku od 

drogi nr 482 do dz. 127 obręb 11 gm. Dobroń” szacowany koszt 200 tysięcy 

kwota z przetargu 240 800,89 zł. Ponadto był sprzątany teren przy drogach 

gminnych i powiatowych oraz były wycinane gałęzie wzdłuż tych dróg. 

Zaznaczył, że po rozstrzygnięciu przetargu na zimowe utrzymanie dróg w 

roku 2018 okazało się, że ceny wzrosły o ok. 30 %. Poinformował, że gmina 

będzie chciała, aby powiat Pabianice w całości zrefundował gminie Dobroń 

te pieniądze. Zaznaczył, że został naprawiony przepust na rowie 

melioracyjnym w Markówce oraz zostały usuwane awarie na sieci 

wodociągowej i zostały wymienione hydranty, wodomierze oraz zostały 

naprawione zasuwy wodociągowe. Poinformował, że w dniu 25 października 

zakończono konsultacje dotyczące Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Nie zgłoszono uwag do programu. 31 października br. 

nastąpiło zakończenie robót budowlanych dla budynku mieszkalnego przy 

ul. Sienkiewicza 37 w Dobroniu.  31 października br. miało miejsce otwarcie 

ofert w przetargu na wybór Wykonawcy robót budowlanych dla zadania 

„Kompleksowej termomodernizacji budynków użyteczności publicznej na 

terenie Gminy Dobroń”. Przetarg podzielony został na cztery części, na 

które Zamawiający zamierza przeznaczyć następujące kwoty: cześć I – 

termomodernizacja budynku mieszkalnego ul. Sportowa 18 oraz Gminnego 

Ośrodka Zdrowia z częścią przedszkolną (ul. Sienkiewicza 60) – zaznaczył, 

że ten przetarg się już odbył i kwota inwestycji to 932 652,53 zł brutto, 

część II – termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Dobroniu (ul. 

Sienkiewicza 39), Zespołu Szkół i Gminnego Ośrodka Kultury (ul. Witosa 

1a) oraz budynków mieszkalnych Markówka 50 i Markówka 52. Zaznaczył, 

że ten przetarg się już odbył i kwota z przetargu to 7 990 759,62 zł brutto, 

część III – termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Mogilnie (Mogilno 

Duże 21) oraz budynku mieszkalnego Mogilno Duże 14 – 3 266 744,44 zł 

brutto i część IV – termomodernizacja Urzędu Gminy w Dobroniu (ul. 11 

Listopada 9) – 2 037 023,04 zł brutto. Dwie z części przetargu – część 3 i 

część 4 – unieważniono z uwagi na fakt, iż oferty z najniższą ceną 

przewyższały kwoty, jakie Zamawiający zamierza przeznaczyć na 

sfinansowanie zamówienia. Jako najkorzystniejsze wybrano oferty 

Wykonawców Firmę REM-DOM Leszek Głuszek, Byczki 97, 96-126 

Godzianów dla części I zamówienia oraz Firmę „Szałkiewicz” Tomasz 
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Szałkiewicz, ul. Osiedlowa 2 95-100 Zgierz, a dla części II. Planowane 

podpisanie umowy nastąpi w dn. 05.12.2017 r. Planowane rozpoczęcie 

robót budowlanych nastąpi 14 dni po podpisaniu umowy z Wykonawcą, 

zakończenie robót – do 15 sierpnia 2018 roku. Poinformował, że 28 

listopada br. ogłoszono przetarg na wybór Wykonawcy robót budowlanych 

dla pozostałych części zamówienia (3 i 4). Planowane otwarcie przetargu 

nastąpi 13 grudnia br. Zaznaczył, że na remont oczyszczalni ścieków w 

Dobroniu gmina chciała pozyskać pieniądze z Urzędu Marszałkowskiego. 

Żeby wykonać tą inwestycję gmina była zmuszona zaprojektować część 

wodociągu w Przygoniu, żeby otrzymać odpowiednią punktację i uzyskać 

dofinansowanie. Po złożeniu wniosku okazało się, że wniosek gminy Dobroń 

został oceniony za progiem wyznaczonym przez Urząd Marszałkowski. Z 

informacji uzyskanych z Urzędu Marszałkowskiego wynika, że gmina te 

pieniądze otrzyma w chwili, kiedy inne gminy przeprowadzą przetarg i będą 

miały oszczędności związane z zakończeniem przetargów. Po konsultacji z 

gminami okazuje się, że wszystkie przetargi wychodzą powyżej 

zakładanego kosztorysu i gminy dokładają ze swoich pieniędzy do tych 

inwestycji. Poinformował, że jeśli gmina Dobroń nie uzyska dofinansowania 

z Urzędu Marszałkowskiego na remont oczyszczalni ścieków w Dobroniu to 

będzie się starać zaciągnąć bezzwrotną pożyczkę z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska. Zaznaczył, że 7 grudnia br. zostanie otwarty 

przetarg na tą inwestycję, jeśli gmina nie dostanie pieniędzy na ten cel to 

przetarg zostanie unieważniony. Na zakończenie poinformował, że został 

wykonany wodociąg na Wymysłowie do Pani Badury. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski zapytał, czy w 

budżecie na rok 2018 jest ujęty remont ul. Słowackiego w Dobroniu? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że w chwili obecnej gmina 

dokonuje wykupu gruntów z tego terenu. Zaznaczył, że w grudniu br. 

zostaną już podpisane umowy z właścicielami tych terenów i w 2018 r. 

gmina chce wykonać tam nakładkę asfaltową. Poinformował, że wjazd nie 

może zostać poszerzony, gdyż mieszkańcy nie wyrażają na przekazanie 

gruntu na ten cel. Zaznaczył, że w budżecie jest wpisana ogólna kwota na 

drogi, nie ma rozpisania na konkretne ulice. 

 

- Na salę obrad przybył Radny A. Pułanecki – skład Rady Gminy 15 obecnych 

członków. 



Strona 6 z 22 

Protokół nr XXXII/2017 z sesji RG - z dnia 30.11.2017 r. 

- Radny J. Zając podziękował za wykonanie wodociągu na Wymysłowie do 

Pani Badury. Zapytał, ile zostało tam położone tego wodociągu i jaki to był 

koszt i jaka jest teoretyczna liczba przyłączeń do tego wodociągu? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że zostało położone ok. 800 

m wodociągu i są tam 3 przyłącza. Kwota tej inwestycji to ok. 70 000 zł. 

 

- Radny J. Zając poprosił o rozważenie możliwości podłączenia wodociągu dla 

mieszkańców Talara w gminie Dobroń. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że do budynku w Talarze, 

żeby przeprowadzić wodę trzeba zrobić przewiert pod rzeką. Zaznaczył, że 

jest to kosztowna procedura, ale z czasem trzeba to zrobić. Obecnie 

mieszkańcy tam korzystają ze studni, nie mają żadnej infrastruktury w 

domach, aby móc korzystać z wodociągu gminnego, na razie jest tam 

zamontowane szambo. Poinformował, że obecnie ważniejszą inwestycją jest 

zmodernizowanie ujęcia wody, gdyż występują braki wody w sieci na 

odcinkach Róża, Ldzań, Chechło, Orpelów czy Poleszyn.  

 

- Radny J. Zając zaproponował, żeby zamiast przebijania się przez wodę 

zamontować studnie głębinową mieszkańcom Talara. 

 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że był taki pomysł rozważany, ale 

studnie wiążą za sobą kolejne bodźce, takie jak badania sanepidu, zgody, 

inne badania, a na dłuższą metę to i tak skończy się wodociągiem. 

 

- Brak dalszej dyskusji.   

 

 

Ad. pkt. 4. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Zapytania i wolne wnioski: 

 

- Radna B. Jóźwiak zapytała, o możliwość odwodnienia ul. Zielonej i Łąkowej 

w Chechle Drugim? 

 

- Radny J. Zając zapytał, o możliwość przedłużenia „świecenia” lamp w 

godzinach porannych w miejscowości Orpelów i Poleszyn? 
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- Radny J. Zając zapytał, o możliwość wymiany starych żarówek na słupach 

w Orpelowie? 

 

- Radny J. Kubik poprosił o podsypanie pobocza na ul. Lipowej w Chechle 

Drugim.  

 

- Radny J. Kubik zapytał, czy na przyszły rok jest przewidziane położenie 

asfaltu na ul. Podleśnej w Chechle Drugim? 

 

- Sołtys Sołectwa Róża R. Malinowski poprosił o przedłużenie czasu 

oświetlenia w godzinach porannych w miejscowości Róża. 

 

 

Ad. pkt. 5. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o odwodnienie obszaru 

pomiędzy ul. Ogrodową, a Zieloną w Chechle Drugim to gmina stara się to 

odwodnienie udrożnić. Zaznaczył, że bez wybudowania kanalizacji 

deszczowej, wszelkie inne działania to tylko próby rozwiązania tego 

problemu.  

 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o żarówki w Orpelowie 

to nie produkuje się już żarówek rtęciowych i w chwili, gdy ona przestaje 

działać trzeba wymienić całe wnętrze tej oprawy, co jest dość kosztowne. 

Zaznaczył, że co roku są wymieniane lampy, które są zużyte, na razie gminę 

nie stać, żeby wszystkie lampy wymienić. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o oświetlenie 

całej gminy, szczególnie Poleszyna, to gmina ma świadomość, że jest 

potrzeba wymiany tych lamp na lampy ledowe.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

przedłużenie czasu oświetlenia w godzinach porannych to zostanie to 

przekazane w celu realizacji przez konserwatora. 

 

-  Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o podsypanie 

poboczy na ul. Lipowej w Chechle to zostanie to wykonane.  
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-  Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

dokończenie ul. Podleśnej w Chechle to w budżecie na rok 2018 jest 

zaplanowane dokończenie tej ulicy. 

 

 

Ad. pkt. 6. (Informacje, sprawy różne): 

1) Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 27 

października br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło 

pismo z Pabianickiego Centrum Medycznego z prośbą sfinansowania 

zakupu karetki. Radni otrzymali pismo wraz z materiałami na sesje. 

Pismo stanowi załącznik nr 4 niniejszego protokołu. 

 

- Radny J. Zając zaznaczył, że jesteśmy gminą, która ma 7 500 tys. 

mieszkańców, jest Ośrodek Zdrowia, który działa od godz. 8.00 do 16.00 i 

po tej godzinie nie ma żadnej pomocy medycznej na terenie gminy. Tą 

pomoc medyczną zapewniają nam albo Pabianice ewentualnie Łask. 

Poinformował, że szpital w Pabianicach posiada tylko dwie karetki 

ratunkowe. Zaznaczył, że jest to stosunkowo za mało w stosunku do liczby 

ludności i poziomu zdrowia. 

 

- Radny M. Rzepkowski poinformował, że należy się zastanowić nad kwestią 

dedykowania tej karetki w przyszłości. Zaznaczył, że nie ma żadnej 

gwarancji, wręcz należy domniemywać, że ta karetka będzie również dla 

całego powiatu, więc jej dostępność będzie procentowa. Poinformował, że 

PCM jest spółką prawa handlowego w związku z czym też powstają 

wątpliwości w kwestii możliwości przekazania tego rodzaju pieniędzy. 

Zaznaczył, że dokładnie nie jest w piśmie sprecyzowane, ile pieniędzy PCM 

chce od gminy Dobroń. 

 

- Radny A. Pułanecki poinformował, że w piśmie tym nie chodzi o karetkę, 

która jeździ do wypadków tylko o pojazd, który będzie przewoził chorych ze 

szpitala do szpitala. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że zgadza się z radnym A. Pułaneckim i 

jeśli dojdzie do jakiegoś wypadku to karetkę prawdopodobnie wyśle 

„FALKC”, a nie Sp. z o. o PCM.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że gmina układa budżet i 

na to ma odpowiedni czas, pismo to przyszło do nas po terminie i to rodzi 

kłopoty zmiany budżetu. Następnym problemem jest kwestia prawna, czy 

gmina może spółce przekazać pieniądze. Zaznaczył, że obecnie w gminie 
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trwają duże inwestycje, które trzeba zakończyć. Poinformował, że gmina 

finansuje gminny Ośrodek Zdrowia i w naszym Ośrodku Zdrowia również 

leczą się mieszkańcy miasta Pabianic. Zaznaczył, że można by było z tego 

skorzystać i również wysłać pismo do miasta Pabianic o sfinansowanie np. 

części rehabilitacji.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, żeby napisać pismo do 

PCM o dokładne sprecyzowanie o jaką kwotę występują. 

 

- Radny M. Rzepkowski poinformował, żeby w tym piśmie również zapytać, 

jaki gmina Dobroń będzie mieć udział w użytkowaniu tego pojazdu w 

rzeczywistości. 

 

2) Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 30 

października br. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu udzielił 

odpowiedzi na pisma z XXXI sesji Rady Gminy.  

 

3) Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 15 

listopada br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło 

pismo o nr FN.3022.30.2017 Wójta Gminy Dobroń r.  przedkładające 

projekt Budżetu Gminy Dobroń na 2018 r., materiały informacyjne wraz 

z uzasadnieniem do projektu budżetu gminy Dobroń na 2018 r. oraz 

projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-

2031. Pismo jest do wglądu w Biurze Rady, będzie omawiane na 

grudniowych Komisach i sesji Rady Gminy.  

4) Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 20 

listopada br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęła 

autopoprawka do projektu Budżetu Gminy Dobroń na 2018 r.  oraz 

materiałów informacyjnych wraz z uzasadnieniem do projektu budżetu 

gminy Dobroń na 2018 r. Pismo jest do wglądu w Biurze Rady, będzie 

omawiane na grudniowych Komisach i sesji Rady Gminy.  

 

5) Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 23 

listopada br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło 

pismo Pana Piotra Lacha z Chechła Drugiego ul. Spacerowa w sprawie 

braku odpływu wody z ulicy Zielonej od ul. Kwiatowej; pismo zostało 

przekazane do Wójta Gminy Dobroń w celu wykonania niezbędnych prac 

w tym zakresie; pismo jest do wglądu w Biurze Rady. 
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6) Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował sołtysów, że od 1 grudnia 

br. rozpocznie się akcja oznakowywania przez „Eko-Region” pojemników 

na śmieci, gdyż ustawa doprecyzowuje jakiego koloru mają być dane 

kosze i ile ma ich być. 

 

7) Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przekazał podziękowanie Pani Annie 

Jurek z Mogilna Małego za udział w 15 Wojewódzkiej Olimpiadzie Wiedzy 

o Wiejskim Gospodarstwie Domowym.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel ogłosił 15 min. przerwy. 

 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017): 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że jeżeli chodzi o dochody 

to w rozdziale 80101 zwiększamy je o kwotę 39 317,50 zł, a składają się na 

to dwie kwoty: 36 876,79 zł jest to odszkodowanie z firmy ubezpieczeniowej 

za zdarzenie losowe jakie zdarzyło się w szkole oraz 2 440,71 zł jest to 1% 

podatku dochodowego dla organizacji pożytku publicznego. Zaznaczyła, że 

ta pierwsza kwota jest przeznaczona na wydatki remontowe natomiast ta 

druga na zakup pomocy dydaktycznych. Następnie w rozdziale 85154 o 

kwotę 19 000 zł zwiększenie dochodów ze sprzedaży napojów alkoholowych 

i tą kwotę przeznaczamy na wydatki związane z przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi. W rozdziale 90019 o kwotę 4 000 zł dochody z zakresu 

ochrony środowiska, które przeznaczamy na gospodarkę odpadami. Ostatnia 

zmiana po stronie wydatków, to proponowane zmniejszenie o 10 000 zł 

wydatków na opracowanie planów zagospodarowania przestrzennego a 

zwiększenie o 10 000 zł składek na PFRON. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 36/86/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Radna H. Grącka zapytała, z jakiego powodu zwiększają się składki na 

PFRON? 
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- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że składki na PFRON 

obliczane są wg zaświadczenia, które przekazują pracownicy i przyznawane 

są okresowo. Jednemu pracownikowi w trakcie roku skończyło się 

orzecznictwo o niepełnosprawności i dlatego składki te wzrosły. 

 

- Bez radnego J. Kubika i J. Zająca – skład Rady Gminy obecnych 13 radnych. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/248/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXII/248/17 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2017. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta dla celów podatku rolnego na 2018 rok): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że stawka Ministerialna żyta 

jest dużo wyższa niż ta proponowana w projekcie uchwały. Gmina chce, żeby 

stawka pozostała na takim samym poziomie co w roku ubiegłym i wynosiła 

44 zł. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 31/58/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/249/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Bez radnego D. Bechta – skład Rady Gminy 12 obecnych radnych. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXII/249/17 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla 

celów podatku rolnego na 2018 rok. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

- Na salę obrad przybył radny J. Zając i D. Becht – skład Rady Gminy 14 

obecnych radnych. 

 

- Bez radnych M. Minkiewicz i P. Górnego – skład Rady Gminy 12 obecnych 

radnych.   

 

 

Ad. pkt. 9 (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 rok): 

 

- Na salę obrad przybyli Radni M. Minkiewicz i P. Górny – skład Rady Gminy 

14 obecnych radnych. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że co roku proponujemy 

wzrost podatków, ale wzrost przychylny dla mieszkańców, który nie 

powodowałby pogorszenia bytu naszym mieszkańcom. Zaznaczył, że wzrost 

podatków pomiędzy 2017, a 2018 rokiem będzie wynosił ok. 2%. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 31/59/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/250/17, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXXII/250/17 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2018 rok. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  
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Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że chcemy aby ten podatek 

wzrósł o 2 zł do jednego samochodu na rok. 

  

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 31/60/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji.  

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/251/17, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXII/251/17 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany zasad 

otrzymywania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Gminy w Dobroniu): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 36/87/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/252/17, do którego nie 

wniesiono uwag.  
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXXII/252/17 w sprawie zmiany zasad otrzymywania i wysokości diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy w Dobroniu. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany zasad 

otrzymywania i wysokości diet dla przewodniczących rady sołeckiej 

- sołtysów Gminy Dobroń): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 36/88/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/253/17, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXXII/253/17 w sprawie zmiany uchwały nr I/3/2014 Rady Gminy w 

Dobroniu z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie zmiany zasad otrzymywania i 

wysokości diet dla przewodniczących rady sołeckiej - sołtysów Gminy Dobroń 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr VI/35/2015 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 kwietnia 

2015 r. w sprawie poboru należności pieniężnych w drodze inkasa 

oraz zasad rozliczania inkasentów):  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 
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- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 36/89/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/254/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXII/254/17 w sprawie zmiany uchwały Nr VI/35/2015 

Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie poboru 

należności pieniężnych w drodze inkasa oraz zasad rozliczania inkasentów. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 14. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

"Program współpracy Gminy Dobroń z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok"): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że co roku podejmowana 

jest taka uchwała i program pozostał bez zmian w stosunku do roku 

ubiegłego. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 36/90/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Radny J. Zając stwierdził, że co roku jest ustalana kwota 6 000 zł. Zapytał, 

czy nie należałoby tej kwoty podnieść? 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że do tej pory było 6 000 zł 

i nie było zbyt dużego zainteresowania, jeśli chodzi o współpracę z gminą. 

Zaznaczył, że nie są to duże przedsięwzięcia i ta kwota wystarcza.   

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/255/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” i 1 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XXXII/255/17 w sprawie 

uchwalenia "Program współpracy Gminy Dobroń z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2018 rok”. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 15. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Jadwigi Wajsówny w Chechle w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

im. Jadwigi Wajsówny w Chechle): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu Hanna Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 28/47/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/256/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXXII/256/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 



Strona 17 z 22 

Protokół nr XXXII/2017 z sesji RG - z dnia 30.11.2017 r. 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jadwigi Wajsówny w Chechle w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jadwigi Wajsówny w Chechle. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 16. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Władysława Reymonta w Mogilnie Dużym w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Władysława Reymonta w Mogilnie Dużym): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu Hanna Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 28/48/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/257/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXII/257/17 w sprawie zmiany uchwały nr X/63/2015 

Rady Gminy w Dobroniu z dnia 24 września 2015 r. w stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Władysława Reymonta w Mogilnie Dużym w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

im. Władysława Reymonta w Mogilnie Dużym. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 17. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Jana Pawła II w Dobroniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 

Jana Pawła II w Dobroniu):  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  
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- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu Hanna Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 28/49/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/258/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXXII/258/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Dobroniu w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Dobroniu. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.   

 

Ad. pkt. 18. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2017-

2031): 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że jeżeli chodzi o zmiany 

w Uchwale Budżetowej to spowodowane są one tym, że trzeba zaktualizować 

harmonogram rzeczowo-finansowy dotyczący budowy sali gimnastycznej 

wraz z przedszkolem w Chechle i wydatki 400 000 zł z tego roku przesunąć 

na rok następny. W związku z tym zmiany w tym roku polegają na tym, że o 

400 000 zł zmniejsza się wydatki na to zadanie, o tą samą kwotę zmniejsza 

się też deficyt budżetowy, a w związku z tym, że deficyt pokrywany był 

nadwyżką z lat ubiegłych tą nadwyżkę przesuwa się z roku 2017 na rok 2018 

już w WPF. Poinformowała, że jeśli chodzi o WPF zmiany są w obydwu 

załącznikach. W załączniku nr 1 zmiany są w roku 2017 i 2018. W roku 2017 

jest to zmniejszenie wydatków o 400 000 zł, deficytu budżetowego i 

przesunięcia tej nadwyżki na rok 2018. W roku 2018 zwiększa się wydatki 

majątkowe, zwiększa się deficyt budżetowy i wprowadza się tą nadwyżkę z 

lat ubiegłych. W związku z tymi zmianami dotyczącymi przedsięwzięcia 

dotyczącego budowy sali gimnastycznej wraz z przedszkolem w Chechle 

zmianie ulegają poszczególne limity w roku 2017 i w 2018 i limit zobowiązań 

ujęty w ostatniej kolumnie, zgodnie z tym co jest w załączniku nr 2. Jeżeli 

chodzi o inne zmiany dotyczące załącznika nr 2 to proponuje się 

wprowadzenie dwóch nowych przedsięwzięć, są to przedsięwzięcia bieżące. 

Aby Wójt mógł podpisać umowy i zaciągnąć zobowiązanie, a wydatki będą w 

roku następnym, to niezbędne jest danie przez Radnych upoważnienia 

Wójtowi do kwoty określonej w ostatniej kolumnie, czyli w limicie 
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zobowiązań. Pierwszym przedsięwzięciem jest opracowanie miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego oraz zmian do istniejących planów 

zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Dobroń. Drugim 

przedsięwzięciem jest organizacja Koncertu Noworocznego, planowanego na 

14 stycznia 2018 r. Łączne limity wydatków w poszczególnych latach oraz 

limity zobowiązań do wszystkich przedsięwzięć zostały określone 

szczegółowo w załączniku nr 2 do projektu uchwały.  

- Bez radnego P. Górnego – skład Rady Gminy 13 obecnych Radnych na Sali 

obrad. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 37/91/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał, dlaczego 

podejmujemy uchwałę dotyczącą Wieloletniej Prognozy Finansowej na okres 

lat 2017-2031? 

- Radny J. Zając zaznaczył, że ma wątpliwości co do wysokości kwoty 23 000 

zł przeznaczonej na organizację Koncertu Noworocznego. Poinformował, że 

jednorazowo wydaje się tak dużą kwotę na koncert, a nie chce się 

dofinansować zakupu karetki, która służy zdrowiu i życiu mieszkańców. 

- Radny D. Becht poinformował, że budżet to nie są prywatne pieniądze tylko 

publiczne i jeżeli są to pieniądze publiczne to nie możemy mówić, że my nie 

chcemy zakupu karetki. Tylko jeżeli mamy to przekazać jakieś spółce z o. o. 

to równie dobrze za jakiś czas może wystąpić inna spółka i poprosić o 

następne pieniądze. Zaznaczył, że trzeba wiedzieć dokładnie na jaki cel te 

pieniądze przeznaczyć i komu się je daje. Poinformował, że kultura jest 

potrzebna.  

- Radny M. Rzepkowski poinformował, że ta karetka z definicji nie będzie 

służyła nam. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że karetka ta będzie służyła 

do obsługi tego przedsiębiorstwa. Zaznaczył, że coraz więcej instytucji 

wyciąga „rękę” do gminy po pieniądze.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że do tematu karetki 

jeszcze wrócimy, jeżeli PCM dokładnie sprecyzuje kwotę o jaką prosi i 

warunki. 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że przeglądając załącznik 

nr 1 mamy tam wpisane ujęcie zobowiązań z tytułu obligacji na ponad 12 
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mln. Wiadomo, że ta prognoza musi być tak dostosowana, abyśmy byli w 

stanie zarówno spłacić zobowiązanie jak i odsetki od tego zobowiązania. 

Zaznaczyła, że musimy tak porozkładać spłaty rat abyśmy byli w stanie 

finansowo „ogarnąć” to zadłużenie, które mamy. Jest pokazane, że te nasze 

zobowiązania będziemy spłacać z nadwyżek operacyjnych, które będziemy 

mieli, czyli różnicy między dochodami bieżącymi, a wydatkami bieżącymi. 

Nie możemy sobie skrócić prognozy do roku 2025 ani nie ma sensu wydłużać 

tej prognozy, ponieważ wyliczenia są zrobione w ten sposób, żeby można 

było z tego zadłużenia schodzić spokojnie zachowując bezpieczną płynność 

finansową. 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/259/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za” i 1 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XXXII/259/17 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2017-2031. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.   

 

 
Ad. pkt. 19. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017):  
 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 
 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 
Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 37/92/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu. 

 
- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 
 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXII/260/17, do którego nie 
wniesiono uwag. 

 
- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za” i 1 
„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XXXII/260/17 w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017. 
 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.   
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Ad. pkt. 20. (Przyjęcie protokołu kontroli nr 27/1/2017 
przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu 

w dniu 26 września 2017 r. 

 
- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht przedstawił protokół kontroli 

nr 27/1/2017 z dnia 26 września 2017 r. Stwierdził, że Rada Gminy w 
Dobroniu jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła protokół kontroli nr 

27/1/2017 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu. Kopia protokołu 
kontroli stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 
 

Ad. pkt. 21. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXI/2017 z sesji 
Rady Gminy):  

 
- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr XXXI/2017 
z sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził, że jednogłośne – 13 głosami „za” 

- przyjęto protokół nr XXXI/2017.  

 

Ad. pkt. 20. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 
zamknął obrady XXXII sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
 

       Protokołowała:                                          Przewodniczył:                                                                   
Podinspektor ds. obsługi    

organów samorządowych                Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 
 Janusz Szerffel 

  Paulina Kaczmarek                                             
 

   

Wykaz załączonej dokumentacji: 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1 Lista obecności radnych 

 

1 

2 Listy osób zaproszonych 

 

3 

3 Wniosek Wójta Gminy Dobroń z dnia 27 listopada 2017 r. o 

zmianę porządku obrad XXXII sesji Rady Gminy w Dobroniu 

1+ 

2 zał. 
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4  Pismo z dnia 23 października 2017 r. o nr PCM ZP 

0712/97/2017 z Pabianickiego Centrum Medycznego sp. z 

o.o. dotyczące dofinasowania zakupu karetki 

1 

5 Opinia nr 37/86/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

6 Opinia nr 31/58/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

7 Opinia nr 31/59/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

8 Opinia nr 31/60/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

9 Opinia nr 37/87/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

10 Opinia nr 37/88/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

11 Opinia nr 37/89/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

12 Opinia nr 26/90/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

13 Opinia nr 28/47/2017 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 
Sportu 

1 

14 Opinia nr 28/48/2017 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 
Sportu 

1 

15 Opinia nr 28/49/2017 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

16 Opinia nr 37/91/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

17 Opinia nr 37/92/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

18 Protokół kontroli nr 27/1/2017 Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy w Dobroniu z dnia 26 września 2017 r. - kopia 

7 

19 Wykaz dokumentów przedkładanych przez Wójta Gminy 

Dobroń na posiedzenie XXXII/2017 sesji Rady Gminy z dnia 
30 listopada 2017 r. 

2 

20 Porządek XXXII sesji Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 
listopada 2017 r. 

2 

21 Zaproszenia na sesje  

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 21 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej      

4. Nagranie sesji - płyta 


